
                                         P R O T K Ó Ł
Z OBRAD  IX  SESJI RADY MIEJSKIEJ W BRZEŚCIU KUJAWSKIM
            ODBYTYCH W DNIU  23 SIERPNIA 2007 ROKU

            Obrady IX sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim otworzył 
Przewodniczący Rady Pan Marek Golasiński stwierdzając qorum.  W obradach 
udział bierze 12 radnych (lista obecności w załączeniu).
            Następnie, przedstawiając porządek obrad wniósł o jego poszerzenie. W 
punkcie 10 porządku obrad byłoby podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Brześć Kujawski do stowarzyszenia pn. „Lokalna Grupa Działania 
Dorzecza Zgłowiączki”.
             W wyniku głosowania (12 radnych było za przyjęciem zmiany) 
porządek obrad został poszerzony o ww punkt.

Ad.2: Protokół z obrad VIII Sesji Rady miejskiej został przyjęty jednogłośnie.
          12 radnych głosowało za jego przyjęciem.

Ad.3: Informacja Burmistrza Brześcia Kujawskiego:
– przetargi” drogi w miejscowościach: Guźlin, Słone, termomodrnizację 

SP nr 1 i Przedszkola nr 1;
– inwestycje na ul.: Głucha i Ogrodowa;
– oczyszczalnie przydomowe (wykonawca ZUK Brześć Kuj. - 12 szt.)
– sprzedaż w drodze przetargu budynku po szkole w Rzadkiej Woli;
– dokonanie wyceny na Rumakach; pozostaje tylko budynek po szkole w 

Miechowicach;
– rozmowy w Urzędzie Marszałkowskim;
– organizacja dożynek gminno – parafialnych;

     R.Szeleziński – Czy od posiedzenia ostatniej Komisji zmieniła się sytuacja na
                               Rumakach?
     Burmistrz – Nic nowego nie ma.
              Pytań więcej nie było.

     Ad.4: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie
               było.
           Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem
          głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad.5: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji.
          R.Szeleziński – Na jaką kwotę podjęliśmy w roku ubiegłym i tym uchwały
          na zaciągnięcie zobowiązań. Jakie tego są konsekwencje?
          Burmistrz – Zaciągamy zobowiązania na każdą inwestycję, której
          wykonanie trwa dłużej niż jeden rok. np. cykl 2 – letni. W trakcie
          realizacji przy podpisywaniu umowy stanowi taka uchwała Rady
          zabezpieczenie dla wykonawcy. Jest wymóg RIO. Zobowiązanie, że
          inwestycja taka będzie realizowana (kontynuowana).Pytań nie było.
                                                 
          Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało 12
          radnych.
Ad.6: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.
          Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej
          przyjęciem głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.



 
Ad.7: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Pytań nie było.
          Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało 12
          radnych. Uchwała przyjęta jednogłośnie.

Ad.8: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie było.
          Przewodniczący odczytał treść uchwały.  Za jej przyjęciem głosowało 12
          radnych. Uchwała została  przyjęta jednogłośnie.

Ad.9: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Pytań nie było.
          Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało 12
          radnych. 

Ad.10: Burmistrz zaznajomił radnych z treścią uchwały. Z tym tematem już się
           wcześniej wszyscy zetknęliśmy. Jest to nasz rejon. Daje to możliwość
           pozyskania pieniędzy oddolnie. Ta grupa złożyła już wniosek. Z części
           pieniędzy możemy już korzystać. W ramach LEADERA chcielibyśmy
           m.in. Opracować dokumentację na zagospodarowanie Wałów Łokietka.
P.Małas – Są to programy realizowane przez Urząd Marszałkowski Na złożony
             przez grupę wniosek otrzymaliśmy 30 tys. Już teraz na promocję mamy
            do dyspozycji 6,5 tys.zł.
R.Szeleziński – Czy np. mogą w ramach tej grupy wystąpić sołectwa?
P.Małas – Nie mogą. Propozycje składać należ do trójki osób będących w
                zarządzie.
Burmistrz – Inne gminy zrobiły to już wcześniej.Trzeba być przygotowanym.
G.Ochmański – Czekamy na różne propozycje, problemy, sygnały. To wszystko
             powinno być „pod ręką”.
P.Małas – Grupa ta kładzie duży nacisk na zagospodarowanie rzeki Zgłowiączki.
              Zobaczymy czy uda się zrealizować.

             Więcej pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej 
przyjęciem głosowało 12 radnych. Przyjęta jednogłośnie.

Ad.11: Projekt uchwały omówiony został na posiedzeniu  komisji.
             Pytań nie było.
            Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało 12
             radnych. 

Ad.12: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.
            Pytań nie było.
            Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało 12
             radnych. Uchwała przyjęta jednogłośnie.

Ad. 13: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Pytań nie
            było.
             Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem
             głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad.14: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie
            było.



            Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało 12
          radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 15 – 16:
W.Kołowski – Czy zostały podjęte rozmowy z Cukrownią w sprawie 
użytkowania z ulic dojazdowych do zakładu? Czy są uzupełnione znaki drogowe 
na terenie miasta?
P.Pakulski – 1. ul.H.Sawickiej – próg na ulicy. W środkowej części segmentu
                         wystają gwoździe.
                     2. Barierka przy Sp nr 1 – przerdzewiała. Moim zdaniem jest nie
                         potrzebna. 

3. Skrzyżowanie Mickiewicza – Konarskiego; przy skręcie w 
lewo nic nie widać (zarośnięte);   

J.Karkosiński - -Wycięcie krzewów przy drodze Witoldowo – Klementynowo.
                            Nie jest nic zrobione.

– Przystanek Brzezie – jak nie jest wymieniony to nich 
chociaż będzie wyremontowany.

– ogródki jordanowskie – czy będzie coś w Brzeziu?
– Czy wszystkie mosty mają być badane pod względem stanu 

technicznego, wytrzymałości?
Burmistrz – Na głównych drogach zmiany w organizacji ruchu. Nie łudźmy się.
                    Cukrownia nam w niczym nie pomoże.
                          Na temat mostów nic nie wiemy. Od 2 lat naciskamy kogo tylko
                     można o naprawę mostu w Nowym Młynie.
R.Szeleziński – Budynek po restauracji w Brześciu Kuj.. Obraz nędzy i
                     rozpaczy.  Zarośnięty chwastami. Zielsko również na kolejce.
                     HETMAN – skargi na fetor. Od 2004 roku nic się nie zmieniło.
                     Konieczne kolejne spotkanie. Hetman sponsoruje – gdzie zbieżność
                     interesów.
T.Roszak – HETMAN do 1.10.2007r. Ma termin na uzyskanie pozwolenia
                   zintegrowanego.           
Burmistrz – Dwoistość jest. My nie mamy wpływu na inne instytucje. Nie
                     odpowiadamy za nie.
Przewodniczący RM – Właściciela HETMANA zaprosimy – po upływie terminu
                     na otrzymanie pozwolenia.
J.Barański – Fetor ze spalania odpadów i śmieci w domach. Może pomyśleć o
                   ulotkach?
                   Uzupełnienie desek na  moście w Wieńcu; ul. Jałocho – bardzo
                   nierówna (żużel).
Burmistrz – Można to opracować w formie informacji i w postaci ulotki.
M.Przybysz – Czy droga w Rzadkiej Woli jest już zakończona – czy był odbiór
                   końcowy?
                   Ul. H.Sawickiej jej dalszy ciąg w stronę działek – czy będzie robiona
                   nawierzchnia?
Burmistrz – Jeszcze nie.
                    Pod ulicę musimy wykupić grunt. W planie zagospodarowania
                   przestrzennego jest to jako droga gminna.

             Na tym obrady IX Sesji Rady Miejskiej zakończono.

                                                                       Protokółował;


